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Veel  wetten hebben grote consequenties in het Duits-Nederlandse
grensgebied.  De Nederlandse ambassadeur in Berlijn Ronald van
Roeden heeft  zich voorgenomen consequent in Den Haag aandacht te
vragen voor de grenseffecten van wetgeving.  Want dat wordt nog
weleens vergeten,  heeft  hij  gemerkt.  

In  de  nieuwe aflevering  van  de  podcastreeks  DIA  Ontmoet...  gaat  Wiebke  Pittlik,
hoofdredacteur  Duitslandweb bij  het  DIA,  in  gesprek  met  Ronald  van  Roeden,  de
Nederlandse  ambassadeur  in  Berlijn.  Van  Roeden is  nu  iets  meer  dan  een jaar
ambassadeur  in  Duitsland  en  was  daarvoor  ambassadeur  voor  Nederland  bij  de
Europese  Unie.  Ook  heeft  hij  jarenlang in  Den Haag gewerkt,  onder  andere  als
plaatsvervangend secretaris-generaal  op  het  ministerie  van  Buitenlandse  Zaken
en als  adviseur  van  de  premier.

Dat  hij  de  weg kent  in  politiek  Den Haag is  een  groot  voordeel,  vertelt  Van
Roeden. Zijn werk bestaat er voor een groot deel uit  dat hij  mensen met elkaar in
contact  brengt,  in  Berlijn  en  Den Haag,  maar  ook  in  de  verschillende  Duitse
deelstaten.  De  invloed  van  die  federale  structuur  in  Duitsland,  dat  krijg  je  vanuit
Brussel  veel  minder  mee,  merkte  hij.

Ook  breekt  Van Roeden een lans  voor  het  spreken van  de  Duitse  taal.  Dat  is  niet
alleen  broodnodig  maar  ook  erg  verrrijkend,  vindt  hij.
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Het  gesprek  is  opgenomen op  10  november  2022 in  Den Haag,  op  het  ministerie
van Buitenlandse  Zaken.

Dit  is  een  artikel  gedownload  via  duitslandinstituut.nl.
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